
Zápis č. 2/2024/9 ze zasedání
zastupitelstva městyse Krucemburk

konaného dne 5. 6. 2024

Přítomni: V 18.05 hodin bylo přítomno 14 členů zastupitelstva - dle prezenční listiny,
dále 12 hostů, zástupce Státního pozemkového úřadu Ing. Z. Matějíčková a zástupce
společnosti GEOVAP Ing. V. Volf

Omluven: Ing. Jiří Kohl

l. Schválení programu zasedání
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje program jednání ZM Krucemburk, který je
přílohou tohoto zápisu.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

2. Zvolení ověřovatelů zápisu, návrhové komise a jmenování zapisovatele
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje:

ověřovatele zápisu ve složení: Martin Strašil, Patrik Otradovský
návrhovou komisi ve složení: Ing. Jiří Kasal, Ing. Luboš Pleskač

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

Zapisovatelem jednání jmenoval starosta paní Ivanu Křesťanovou.

3. Komplexní pozemkové úpravy Hluboká - dokumentace plánu společných zařízení
Zástupce státního pozemkového úřadu p. Ing. Matějíčková a společnosti GEOVAP p. Ing. Volf
zastupitele podrobně seznámili s dokumentací plánu společných zařízení v řízení o komplexních
pozemkových úpravách v k. u. Hluboká a zodpověděli dotazy zastupitelů.
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje předloženou dokumentaci plánu společných
zařízení v řízení o komplexních pozemkových úpravách v k. u. Hluboká.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O



4. Projednání zápisu a usnesení z minulého zasedání ZM
Paní místostarostka seznámila zastupitele s usnesením ze zasedání ZM Krucemburk č. 1/2024/8
ze dne 6. 3. 2024.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

5. Zpráva o činnosti Rady městyse
Paní místostarostka seznámila zastupitele se zápisy ze zasedání Rady městyse č.5/2024/33 -
11/2024/39, které schválila Rada městyse.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

6. Dodatek č. 3 ke stanovám Dobrovolného svazku obcí Podoubraví
Starosta seznámil přítomné s návrhem na změnu stanov Svazku obcí Podoubraví.
Zastupitelstvo městyse projednalo navrženou změnu stanov Svazku obcí Podoubraví
dle předloženého znění a schvaluje uzavření Dodatku č. 3. ke stanovám Dobrovolného
svazku obcí Svazek obcí Podoubraví.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

7. Závěrečný účet městyse Krucemburk za rok 2023
Před zahájením projednávání návrhu závěrečného účtu městyse Krucemburk seznámil předseda
finančního výboru p. Roman Brychnáč zastupitele se zprávou finančního výboru.

Zastupitelstvo městyse Krucemburk uzavírá projednání návrhu závěrečného účtu městyse
Krucemburk za rok 2023 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření městyse
Krucemburk za rok 2023 vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením městyse za rok 2023
„s výhradou" a přijímá nápravná opatření k odstranění zjištěných chyb a nedostatků.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O



8. Účetní závěrka městvse za rok 2023
Zastupitelstvo městyse Krucemburk projednalo a schvaluje účetní závěrku městyse Krucemburk
za rok 2023.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

9. Prodej a koupě pozemků
Před zahájením projednávání žádostí o prodeji a koupi pozemků seznámil starosta městyse
zastupitele s vyjádřením právního zástupce obce JUDr. Ondřeje Málka k současné prodejní ceně
pozemků. Ten doporučuje, aby byl ke stanovení prodejní ceny pozemků zpracován znalecký
posudek. Dále upozorňuje na množící se trestní řízení vedené se starosty v souvislosti
s prodejem obecního majetku v případě prodeje za nižší cenu než obvyklou.

Starosta doplnil příklady cen prodejů pozemků v jiných obcích a navrhnul, aby zastupitelstvo
odložilo body prodeje a nechalo vypracovat posudek o určení ceny v místě a čase obvyklé
rozdělené dle velikosti výměr, druhů pozemků, využitelnosti pozemků apod. Podle posudku by
se zastupitelstvo řídilo při prodejích. Proběhla rozsáhlá diskuze zastupitelů.

Starosta vyzval zastupitele, aby se o tomto návrhu hlasovalo jako bod programu 9.1. a ostatní
podbodyse přečíslují.

Návrh:
9.1. Zastupitelstvo městyse projednalo návrh postupu prodeje pozemků a schvaluje odložit
prodej pozemků do doby vypracování znaleckého posudku o určení ceny v místě a čase obvyklé
rozdělené dle velikosti výměr, druhů pozemků, využitelnosti pozemků apod. (Bližší specifikace
budou zadány Radou městyse).

Hlasování:
Pro: 4 (Mgr. O. Kohout, D. Sobotková, M. Zvolánek, P. Otradovský)
Proti: 6 (Mgr. Havlíček, J. Dohnal, L. Dohnal, M. Strašil, R. Brychnáč, R. Kopecký)
Zdržel se: 4 (Ing. Kasal, Ing. Pleskač, M. Losenický, Z. Holas)

NEBYLO PŘIJATO USNESENÍ

9.2. Prodej pozemku parc. č. 540/1 v k. u. Krucemburk o výměře 80 m2
Zastupitelstvo městyse projednalo žádost č. j. 352/2024/MK a schvaluje prodej pozemku pare.
č. 540/1 o výměře 80 m2 v k. u. Krucemburk za cenu 80,- Kč/m2 paní H. C. (Hamry). Veškeré
náklady spojené s koupí pozemku hradí kupující.

Hlasování:
Pro: 10
Proti: l (Mgr. O. Kohout)
Zdržel se: 3 (D. Sobotková, P. Otradovský, M. Zvolánek)



9.3. Prodej pozemky parc. č. 1627/2 v k. AJj<rycemburk o výměře 352jniaJ<oufie^casti
pozemku pare. č. 22/2 v k. u. Krucemburk
Starosta vyzval zastupitele k podání návrhu prodejní ceny pozemku. Zastupitel Mgr. Jiří Havlíček
navrhnul prodejní cenu 80,- Kč bez DPH. Starosta vyzval zastupitele k hlasování o návrhu.

Zastupitelstvo městyse projednalo žádost č. j. 507/2023/MK a schvaluje prodej pozemku
parc. č. 1627/2 o výměře 352 m2 v k. u. Krucemburk za cenu 80,- Kč/m2 plus příslušné DPH panu
J. D. (Krucemburk).

Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje koupi části pozemku o výměře 28 m2 oddělené
geometrickým plánem č. 981-201/2024 od pozemku pare. č. 22/2 v k. u. Krucemburk za cenu
80,- Kč/m2 bez DPH od pana J. D. (Krucemburk).
Náklady spojené s vypracováním geometrického plánu uhradí Městys Krucemburk a ostatní
náklady spojené s koupí a prodejem hradí kupující a prodávající rovným dílem.

Hlasování:
Pro: 8
Proti: 2 (Mgr. O. Kohout, D. Sobotková)
Zdržel se: 4 (Ing. Pleskač, M. Zvolánek, M. Losenický, P. Otradovský)

9.4. Záměr prodeje stavební parcely č. 341/18 v k.ú. Krucemburk
Zastupitelstvo městyse projednalo návrh podmínek záměru prodeje stavební parcely a
schvaluje záměr prodeje stavební parcely č.341/18 v k. u. Krucemburk včetně vzoru kupní
smlouvy, závazných regulativů výstavby RD, které jsou přílohou tohoto zápisu.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

9.5. Záměr prodeje pozemků v průmyslové zóně
Starosta seznámil zastupitele s návrhem podmínek záměru prodeje pozemků v průmyslové
zóně. Zastupitelé o návrhu diskutovali a Ing. Jiří Kasal vznesl připomínku, aby se do návrhu
zapracovala podmínka sjezdu 20 m od páteřní komunikace z důvodu zabezpečení plynulosti
provozu. O tomto bodu se diskutovalo, ale nebyl vznesen návrh na hlasování.

Do diskuze se přihlásil pan Josef Bříza, jednatel společnosti Can drink s.r.o., který projevil zájem
o koupi části pozemků pro vybudování potravinářského podniku.

Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje zveřejnění podmínek prodeje pozemků
v průmyslové zóně Krucemburk - severní část. Podmínky jsou přílohou zápisu.

Hlasování:
Pro: 12
Proti: O
Zdržel se: 2 (Ing. J. Kasal, R. Brychnáč)



10. Bezúplatný převod majetku od úřadu pro zastupování státu
10.1. Zastupitelstvo městyse projednalo návrh a schvaluje uzavření Smlouvy o bezúplatném
převodu vlastnického práva k majetku a o zřízení věcného práva č. j. UZSVM/HHB/1535/2024-
HHBM na pozemky pare. č. 535/2 o výměře 235 m2 a pare. č. 535/3 o výměře 312 m2 v k. u.
Krucemburk s Českou republikou - Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových,
Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2 - Nové Město, 1C:69797111.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

10.2. Zastupitelstvo městyse projednalo návrh a schvaluje uzavření Smlouvy o bezúplatném
převodu vlastnického práva k majetku č. j. UZSVM/HHB/1350/2024-HHBM na pozemky pare. č.
1407/12 o výměře 157 m2, parc. č. 1407/16 o výměře 90 m2 a pare. č. 1641/21 o výměře 10 m2
v k. u. Krucemburk s Českou republikou - Úřadem pro zastupování státu ve věcech
majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42,128 00 Praha 2 - Nové Město, 1C: 69797111.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

11. Úprava ceny stočného Krucemburk
Starosta předložil zastupitelům cenovou kalkulaci stočného za rok 2023. Z kalkulace vyplývá, že
obec musí navýšit stočné z důvodu tvorby rezervy budoucí obnovy splaškové kanalizace.
Důvodem navýšení je zvýšení DPH k 1.1.2024 z 10% na 12%, dále vysoká míra inflace a zvyšující
se náklady oprav. Zastupitelé projednali průměrné ceny stočného v České republice v roce
2024. V porovnání s ostatními provozovateli je navržená cena 37,-Kč/m2 hluboko pod hranicí
ostatních společností provozující kanalizace a čistírny. U většiny společností se stočné pohybuje
v rozmezí 50 - 70,- Kč/m3. Výjimkou je pár společností kam se řadí i VaK Havlíčkův Brod s cenou
44,37 Kč/m3. Starosta upozornil, že o cenách budeme muset dále jednat po ukončení kalkulace
roku 2024 i v souvislosti s blížícím se rokem 2026, kdy budou prováděny kontroly fondu obnovy.

Zastupitelstvo městyse projednalo cenovou kalkulaci
stočného na 37,- Kč/m3 včetně DPH od 1.7.2024.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

stočného a schvaluje zvýšení ceny

12. Oprava komunikací
Paní místostarostka seznámila zastupitele s průběhem oprav komunikací v ulici Větrná,
Za Parkem, Českobratrská a Zahradní.



Větrná
Při budování komunikace vznikly vícenáklady. Byly položeny obrubníky. Jsou vybudovány
provizorní nájezdy k nemovitostem. Sjezdy od rodinných domů na komunikaci si budou majitelé
nemovitostí hradit na vlastní náklady.

Za Parkem
Komunikace je vyfrézována, došlo k výměně všech obrubníků, firma VAK Havlíčkův Brod
provede opravu šoupat. Bude provedeno vydláždění zpevněných ploch. Oprava komunikace
by měla být dokončena do konce srpna.

Zahradní

Nebylo možné provést v celém rozsahu kamerové zkoušky dešťové kanalizace. Je nutné
vybudovat novou dešťovou kanalizaci. Je řešeno rozšíření výjezdu na hlavní silnici.

Českobratrská
Byly provedeny částečně kamerové zkoušky dešťové kanalizace, výměna potrubí bude
provedena pouze v poškozených úsecích. Bude provedena výměna obrubníků. VAK Havlíčkův
Brod provede opravu šoupat.

Pan starosta doplnil informace o plánovaném rozšířen i vjezdu do firmy tnterlignum a.s., které
zpracovala firma DMC a o přípravách řešení celkového konceptu dopravního značení v obci.

V ulici Českobratrská, Zahradní a Za Parkem budou vybudovány chráničky na nové veřejné
osvětlení.
Proběhly opravy komunikací Na Viničkách, Na Kopci a silnice od ČOV k rybníku Řeka. Další
opravy jsou ještě v plánu.

Pan starosta doplnil informace o opravách krajských silnic Košinovská a Hlubocká, které řeší
s Krajskou správou a údržbou silnic Vysočiny. Dále informoval o plánované opravě komunikace
u vodojemu ve spolupráci se společností VaK hlB a provedené opravě komunikace v kempu u
rybníku Řeka a pod restaurací a kabinami.

Zastupitelstvo městyse projednalo a bere na vědomí informace o průběhu oprav komunikací,
vícepráce v rámci rozšíření sjezdu na 1/37, výstavbě dešťové kanalizace a chrániček veřejného
osvětlení.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se:



13. Rozpočtová opatření
13.1. Zastupitelstvo městyse bere na vědomí informaci o rozpočtovém opatření č. 3/2024-
7/2024, které schválila Rada městyse.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

13.2. Před zahájením projednávání rozpočtového opatření paní místostarostka informovala
zastupitele o problému vytápění v DPS a seznámila zastupitele s variantami řešení. Rozhodnutí
o koupi nových kotlů bude předmětem jednání Rady městyse.
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2024, které je
přílohou tohoto zápisu.

Hlasování:
Pro: 14

Proti: O
Zdržel se: O

14. Spor s paní S. N.
Zastupitelstvo městyse projednalo a bere na vědomí zaslané vyjádření JUDr. Ondřeje Málka
k dovolání p. S. N. k Nejvyššímu soudu ČR.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

15. Příprava, průběh akcí a projektů
Pan starosta seznámil zastupitele s přípravou a průběhem následujících akcí a projektů:

ZS Krucemburk

V polovině června budou zahájeny stavební práce na modernizaci odborných učeben a
kabinetů. Spolu s těmito pracemi bude zahájena příprava na zajištění konektivity (propojení
počítačů a dalších zařízení v síti). Po ukončení stavebních prací bude instalován nový nábytek a
dodány učební pomůcky. Vybavení informačními technologiemi (počítače, interaktivní tabule
apod.) budou dodány z důvodu návaznosti prací jako poslední. V současné době probíhá
nadlimitní soutěž na dodávku nábytku, IT a pomůcek.

Opravy podlah
Firmě SlaP Speciální izolace a povrchy, s.r.o. byla zaslána výzva k úhradě smluvní pokuty za vady
a nedodělky podlah.



ZUŠ Krucemburk
V koncertním sále ZUS Krucemburkjsme dokončili instalaci nových podhledů a osvětlení.

Komunikace l. třídy
Dle informací ŘSD ČR probíhá soutěž na zhotovitele, opravovat se nebude úsek mezi Zdírcem
n/D a Krucemburkem. Po výběru zhotovitele budou řešeny objízdné trasy. Zahájení oprav se
předpokládá v srpnu - září. V souvislosti špiónovanou opravou komunikace 1/37 budou
provedeny kamerové zkoušky dešťové kanalizace pod hlavní silnicí z důvodu případných oprav.

Úsekové měření

Starosta města Chotěboř pan Ondřej Kozub a Rada města projednala a souhlasí se spoluprací
s městysem Krucemburk ohledně provozování úsekového měření. Bude nutné uzavřít
veřejnoprávní smlouvu s městem Chotěboř, kde budou stanoveny podmínky provozování a
plateb. S firmou DOSIP Servis, s.r.o. bude aktualizována cenová nabídka zařízení.

Dotace

Z místní akční skupiny MAS Havlíčkův kraj jsme získali souhlasné stanovisko k dotaci na pořízení
elektromobilu pro pečovatelskou službu Krucemburk a dále vybavení pro jednotku sboru
dobrovolných hasičů (termokameru a vyváděcí masky).

Z fondu Vysočiny byla získána dotace na osvětlení do Hluboké a na Staré Pansko.

Klubovna hasiči - přístavba
Přístavba se pomalu dokončuje a bude se do ní stěhovat hasičské vybavení. Dále bude
zhotovena fasáda, zpevněné plochy a terénní úpravy kolem klubovny a přístavby. Na CEZ byla
podána žádost o novou elektro přípojku ke klubovně. Probíhají přípravné práce pro instalaci
kamer a osvětlení hřiště. V prostoru hřiště se budují zpevněné plochy a nádrž na vodu
s čerpáním z retenční nádrže pro potřeby požárního sportu.

Kino
V kině bylo instalováno nové promítací plátno. Byla provedena demontáž únikového schodiště a
zahájeny zednické práce jako příprava pro instalaci nového schodiště.

Kanalizace Staré Pansko
Dotace na splaškovou kanalizaci jsme nezískali. V době podání žádosti nebylo vydáno
pravomocné stavební povolení a proto ani nejsme zařazeni do náhradníků. V současné době se
řeší souhlasy vlastníků pozemků k vybudování el. přípojek. Pracuje se na vybudování šachet pro
splaškovou a dešťovou kanalizaci vedoucí přes pozemek p. Kamaráda.

Evangelicky hřbitov
Probíhá oprava márnice. S VAK Havl. Brod se řeší nová přípojka vody ke hřbitovu a osazení
vodoměrem.

Katolicky hřbitov
Je připravena oprava pomníku padlých vojínů na katolickém hřbitově. Práce by měly být
zahájeny v průběhu července.



Průmyslová zóna
V průmyslové zóně je vyčleněn prostor na vybudování garáží, pan starosta navrhnul, aby bylo
provedeno zaměření, vypracován geometrický plán a pokračovalo se v přípravách na prodej
pozemků. Ing. Jiří Kasal navrhnul nejprve vypracovat projekt.

MS-zápis dětí
Pan starosta seznámil zastupitele s informací ředitelky p. Mísařové o zápisu do MS. Nebylo
přijato 12 dvouletých dětí z Krucemburku. Pan starosta bude s paní ředitelkou jednat o
možnostech řešení. Pan starosta zjistí podrobné informace ohledně podmínek dotace na zřízení
dětských skupin.

Oprava sociálního zařízení - úřad
Paní místostarostka informovala zastupitele o celkových nákladech na opravu sociálního
zařízení na úřadě, které činily 720.000,- Kč.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

16. Různé

17. Diskuze
Pan Tomáš Grygar se dotázal, jak bude řešeno odvodnění v průmyslové zóně u křižovatky na
Staré Pansko. Dále informoval o poškození dešťové kanalizace, která způsobuje zaplavení
komunikace. Také upozornil na dopravní značení v průmyslové zóně a nedávání přednosti
v jízdě zprava.

Pan starosta odpověděl:
Návrh odvodnění bude řešit Ing. Dobiáš v rámci návrhu studie. Technické řešení odvodnění
bude zadáno projekci.
Dopravní značení bylo osazeno dle projektu. V rámci revize dopravního značení, která probíhá
ve spolupráci s panem Jiřím Bouchnerem, budou v obci navrženy konkrétní úpravy a změny, aby
bylo dopravní značení v pořádku.

Pokud by byla dešťová kanalizace poškozena při budování komunikace v průmyslové zóně,
problémy by se projevily ihned v průběhu nebo po dokončení stavby. Zemědělská a.s.
Krucemburk jako vlastník této kanalizace mohla v době výstavby provést opravu této staré
kanalizace v místě výstavby budoucí komunikace. To ale provedeno nebylo a dnes bude
případná oprava velmi problematická.

18. Závěr
Pan starosta stanovil termín dalšího zasedání ZM na 4. 9. 2024, poděkoval zastupitelům a
ukončil zasedání.



Usnesení č. 2/2024/9
ze zasedání Zastupitelstva městyse Krucemburk

konaného dne 5. 6^2024
ZM schvaluje:
l. Program jednání ZM Krucemburk, který je přílohou tohoto zápisu.
2. Ověřovatele zápisu ve složení: Martin Strašil, Patrik Otradovský

Návrhovou komisi ve složení: Ing. Jiří Kasal, Ing. Luboš Pleskač
3. Předloženou dokumentaci plánu společných zařízení v řízení o komplexních

pozemkových úpravách v k. u. Hluboká.
6. Uzavření Dodatku č. 3. ke stanovám Dobrovolného svazku obcí Svazek obcí Podoubraví.
7. Závěrečný účet městyse Krucemburk za rok 2023 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání

hospodaření městyse Krucemburk za rok 2023 vyjádřením souhlasu s celoročním
hospodařením městyse za rok 2023 „s výhradou" a přijímá nápravná opatření
k odstranění zjištěných chyb a nedostatků.

8. Účetní závěrku městyse Krucemburk za rok 2023.
9.2. Prodej pozemku parc. č. 540/1 o výměře 80 m2 v k. u. Krucemburk za cenu 80,- Kč/m2

paní H. C. (Hamry). Veškeré náklady spojené s koupí pozemku hradí kupující.
9.3. Prodej pozemku parc. č. 1627/2 o výměře 352 m2 v k. u. Krucemburk za cenu 80,- Kč/m2

plus příslušné DPH panu J. D. (Krucemburk). A schvaluje koupi části pozemku o výměře
28 m2 oddělené geometrickým plánem č. 981-201/2024 od pozemku pare. č. 22/2 v k. u.
Krucemburk za cenu 80,- Kč/m2 bez DPH od pana J. D. (Krucemburk). Náklady spojené
s vypracováním geometrického plánu uhradí Městys Krucemburk a ostatní náklady
spojené s koupí a prodejem hradí kupující a prodávající rovným dílem.

9.4. Záměr prodeje stavební parcely č. 341/18 v k. u. Krucemburk včetně vzoru kupní
smlouvy, závazných regulativů výstavby RD, které jsou přílohou tohoto zápisu.

9.5. Zveřejnění podmínek prodeje pozemků v průmyslové zóně Krucemburk - severní část.
Podmínky jsou přílohou zápisu.

10.1. Uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva k majetku a o zřízení
věcného práva č. j. UZSVM/HHB/1535/2024-HHBM na pozemky pare. č. 535/2 o výměře
235 m2 a parc. č. 535/3 o výměře 312 m2 v k. u. Krucemburk s Českou republikou -
Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00
Praha 2 - Nové Město, 1C:69797111.

10.2. Uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva k majetku č. j.
UZSVM/HHB/1350/2024-HHBM na pozemky pare. č. 1407/12 o výměře 157 m2, pare. č.
1407/16 o výměře 90 m2 a pare. č. 1641/21 o výměře 10 m2 v k. u. Krucemburk s Českou
republikou - Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo nábřeží
390/42,128 00 Praha 2 - Nové Město, 1C: 69797111.

11. Zvýšení ceny stočného na 37,- Kč/m3 včetně DPH od 1.7.2024.
13.2. Rozpočtové opatření č. 8/2024, které je přílohou tohoto zápisu.
ZM berejia vědomí:
4. Usnesení ze zasedání ZM Krucemburk č. 1/2024/8 ze dne 6. 3. 2024.
5. Zápisy ze zasedání Rady městyse č. 5/2024/33 -11/2024/39, které schválila Rada

městyse.



12. Informace o průběhu oprav komunikací, vícepráce v rámci rozšíření sjezdu na 1/37,
výstavbě dešťové kanalizace a chrániček veřejného osvětlení.

13.1. Informaci o rozpočtovém opatření č. 3/2024 -7/2024, které schválila Rada městyse.
14. Vyjádření JUDr. Ondřeje Málka k dovolání p. S. N. k Nejvyššímu soudu ČR.
15. Informace o přípravě a průběhu následujících akcí a projektů:

ZS Krucemburk

V polovině června budou zahájeny stavební práce na modernizaci odborných učeben a
kabinetů. Spolu s těmito pracemi bude zahájena příprava na zajištění konektivity
(propojení počítačů a dalších zařízení v síti). Po ukončení stavebních prací bude
instalován nový nábytek a dodány učební pomůcky. Vybavení informačními
technologiemi (počítače, interaktivní tabule apod.) budou dodány z důvodu návaznosti
prací jako poslední. V současné době probíhá nadlimitní soutěž na dodávku nábytku, IT a
pomůcek.
Opravy podlah
Firmě SlaP Speciální izolace a povrchy, s.r.o. byla zaslána výzva k úhradě smluvní pokuty
za vady a nedodělky podlah.
ZUSJ<rucemburk
V koncertním sále ZUS Krucemburkjsme dokončili instalaci nových podhledů a osvětlení.
Komunikace l. třídy

Dle informací ŘSD ČR probíhá soutěž na zhotovitele, opravovat se nebude úsek mezi
Zdírcem n/D a Krucemburkem. Po výběru zhotovitele budou řešeny objízdné trasy.
Zahájení oprav se předpokládá v srpnu - září. V souvislosti s plánovanou opravou
komunikace 1/37 budou provedeny kamerové zkoušky dešťové kanalizace pod hlavní
silnicí z důvodu případných oprav.
Úsekové měření
Starosta města Chotěboř pan Ondřej Kozub a Rada města projednala a souhlasí
se spoluprací s městysem Krucemburk ohledně provozování úsekového měření. Bude
nutné uzavřít veřejnoprávní smlouvu s městem Chotěboř, kde budou stanoveny
podmínky provozování a plateb. S firmou DOSIP Servis, s.r.o. bude aktualizována cenová
nabídka zařízení.
Dotace

Z místní akční skupiny MAS Havlíčkův kraj jsme získali souhlasné stanovisko k dotaci
na pořízení elektromobilu pro pečovatelskou službu Krucemburk a dále vybavení
pro jednotku sboru dobrovolných hasičů (termokameru a vyváděcí masky).
Z fondu Vysočiny byla získána dotace na osvětlení do Hluboké a na Staré Ransko.
Klubovna hasiči - přístavba
Přístavba se pomalu dokončuje a bude se do ní stěhovat hasičské vybavení. Dále bude
zhotovena fasáda, zpevněné plochy a terénní úpravy kolem klubovny a přístavby. Na ČEZ
byla podána žádost o novou elektro přípojku ke klubovně. Probíhají přípravné práce
pro instalaci kamer a osvětlení hřiště. V prostoru hřiště se budují zpevněné plochy a
nádrž na vodu s čerpáním z retenční nádrže pro potřeby požárního sportu.
Kino
V kině bylo instalováno nové promítací plátno. Byla provedena demontáž únikového
schodiště a zahájeny zednické práce jako příprava pro instalaci nového schodiště.



Kajialjzace Staré Ransko
Dotace na splaškovou kanalizaci jsme nezískali. V době podání žádosti nebylo vydáno
pravomocné stavební povolení a proto ani nejsme zařazeni do náhradníků. V současné
době se řeší souhlasy vlastníků pozemků k vybudování el. přípojek. Pracuje se
na vybudování šachet pro splaškovou a dešťovou kanalizaci vedoucí přes pozemek
p. Kamaráda.
Evangelicky hřbitov
Probíhá oprava márnice. S VAK Havl. Brod se řeší nová přípojka vody ke hřbitovu a
osazení vodoměrem.
Katolicky hřbitov
Je připravena oprava pomníku padlých vojínů na katolickém hřbitově. Práce by měly být
zahájeny v průběhu července.
Průmyslová zóna
V průmyslové zóně je vyčleněn prostor na vybudování garáží, pan starosta navrhnul, aby
bylo provedeno zaměření, vypracován geometrický plán a pokračovalo se v přípravách
na prodej pozemků. Ing. Jiří Kasal navrhnul nejprve vypracovat projekt.
MS-zápis dětí
Pan starosta seznámil zastupitele s informací ředitelky p. Mísařové o zápisu do MS.
Nebylo přijato 12 dvouletých dětí z Krucemburku. Pan starosta bude s paní ředitelkou
jednat o možnostech řešení. Pan starosta zjistí podrobné informace ohledně podmínek
dotace na zřízení dětských skupin.
Oprava sociálního zařízení-úřad
Paní místostarostka informovala zastupitele o celkových nákladech na opravu sociálního
zařízení na úřadě, které činily 720.000,- Kč.

Mgr. Otto Kohout v. r.
starosta

Dagmar Sobotková v. r.
místostarosta

Ověřovatelé zápisu

Patrik Otradovský v. r. Martin Strašil v. r.

Zápis včetně usnesení má 12 stran.
Zapsala: Ivana Křesťanova
V Krucemburku 10. 6. 2024

Tento zápis včetně usnesení byl upraven z důvodů dodržení přiměřenosti rozsahu
zveřejňovaných osobních údajů v souladu se zákonem č. 101/2000 Sb. o ochraně
osobních údajů, ve znění pozdějších změn a doplňků.
Zápis bez anonymizovaných osobních údajů je uložen k nahlédnutí na úřadě městyse
Krucemburk.
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